



အသက်လေးနှစ် (၄) အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကုန်ဆုံးခြင်း အကြောင်းကြားစာ  
Notification of Age Four (4) Eligibility Expiration

လူနာအမည်နှင့်လိပ်စာ

ကိုယ်စားလှယ်အမည်နှင့်လိပ်စာ

အကြောင်းပြန်ကြားခြင်း- အသက်လေးနှစ် (၄) အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကုန်ဆုံးခြင်း အကြောင်းကြားစာ

သင်၏ကလေးသည်လတ်တလောတွင် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှုများ ကြီးကြပ်ရေး (DDA) မှလူနာတစ်ယောက်ဖြစ်သည်။ သူ/သူမ အနေဖြင့် ၎င်း၏ မွေးကင်းစမှသုံးနှစ် ပရိုဂရမ် သို့မဟုတ် ဆေးပညာအထူးဂရုပြု ကလေးများပရိုဂရမ်တို့တွင် အမည်ပေးစာရင်းပေးခြင်းကြောင့် DDA ဖြင့် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါလိမ့်မည်။ သင်၏ကလေး ၄ နှစ်ပြည့်သောအခါတွင် DDA ဖြင့်အရည်အချင်းပြည့်မီမှု သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ သင့်အနေနှင့် သင်၏ကလေး DDA ဖြင့်အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားလိုပါက ၄ နှစ်ပြည့်မီပြန်လည် လျှောက်လွှာတင်ရမည်ဖြစ်သည်။ သင်၏ကလေးကို အောက်တွင်ပါရှိသော လိုအပ်သည့်အချက်အလက်ဇယားမှ အခြေအနေတစ်ခုခုဖြင့် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု ရှိ မရှိ ပြည်လည်ဆုံးဖြတ်မည်ဖြစ်သည်။

မည်သို့ပြန်လည်လျှောက်လွှာတင်ရမည်နည်း-

လျှောက်လွှာပြန်တင်ရန် လျှောက်လွှာအစုံလိုက်ကို တောင်းဆိုလိုပါက သင်၏ကလေး ၄ နှစ်ပြည့်မီ အနည်းဆုံး ရက် ၉၀ အတွင်း DDA လက်ခံမှုနှင့် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုစစ်ဆေးရေး ဝန်ထမ်းကိုဆက်သွယ်ပါ။ ၎င်းကို စာဖြင့်လည်းကောင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များကို ခေါ်ဆို၍သော်လည်းကောင်း ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာတင်ရန် လျှောက်လွှာအစုံလိုက်ကို သင့်ထံသို့ ပေးပို့ပေးမည်ဖြစ်သည်။ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility> ကို သွားရောက်လည်ပတ်ခြင်းဖြင့်လည်း လျှောက်လွှာကိုရယူနိုင်ပါသည်။

အကယ်၍မိမိပြန်လည်လျှောက်လွှာမတင်ခဲ့လျှင်-

အကယ်၍သင့်အနေနှင့် လျှောက်လွှာပြန်တင်ရန် လျှောက်အစုံလိုက်ကို ပြန်လည်တောင်းဆိုခြင်းမရှိခဲ့လျှင် သို့မဟုတ် သင်၏ကလေး DDA ဖြင့်အရည်အချင်းပြည့်မီမှု မကုန်ဆုံးမီ အနည်းဆုံး ရက် ၆၀ အတွင်း ပြန်လည်လျှောက်လွှာတင်ခြင်းမရှိပါက သင်၏ကလေး ၄ နှစ်ပြည့်ချိန်တွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးမိဖြစ်သည်။ အကယ်၍သင်၏ကလေးသည် DDA ဖြင့် ငွေပေးချေသောဝန်ဆောင်မှုရယူခဲ့ပါက ထိုဝန်ဆောင်မှုကို ၎င်း၏ ၄ နှစ်ပြည့်မွေးနေ့တွင် ရပ်ဆိုင်းမည်ဖြစ်သည်။

DDA အရည်အချင်းပြည့်မီမှု သက်တမ်းကုန်ဆုံးခြင်းသည် SSI အရည်အချင်းပြည့်မီမှုသို့မဟုတ် အထူးပညာရေးပရိုဂရမ်များတွင် ပါဝင်မှုကို သက်ရောက်မှုရှိမည်မဟုတ်ပါ။ ထို့အတူ ဆေးဝါးပံ့ပိုးမှုကုန်ဆုံးခြင်း၊ TANF သို့မဟုတ် အစားအစာလက်မှတ်များ အစရှိသည့် သင်ရရှိနေနိုင်သော အခြား DSHS ဝန်ဆောင်မှုများကိုလည်း သက်ရောက်မှုရှိမည်မဟုတ်ပါ။

ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ကလေး ၄ နှစ်မွေးနေ့မတိုင်မီ အနည်းဆုံးရက် ၉၀ အတွင်း ဖြစ်နိုင်သမျှမြန်ဆန်စွာ ပြန်လည်တုံ့ပြန်စေလိုပါသည်။ အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် သင့်ထံမှဆက်သွယ်မှုမရရှိခဲ့ပါက သင်၏ကလေး DDA ဖြင့် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို ဆက်လက်ပြုလုပ်လိုခြင်းမရှိဟု သတ်မှတ်မည် ဖြစ်သည်။ အသက်လေးနှစ် (၄) အရွယ်တွင် အရည်အချင်းပြည့်မီသောအခြေအနေတစ်ခုခုအတွက် သင့်တင့်သော စာရွက်စာတမ်းမရှိပါက သင့်ကလေး၏ DDA အရည်အချင်းပြည့်မီမှုနှင့် DDA ဝန်ဆောင်မှုများသည် ၎င်း၏ ၄ နှစ် ပြည့်မွေးနေ့တွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်သည်။

အကယ်၍သင့်တွင်မေးလိုသည့်မေးခွန်းများရှိပါက သို့မဟုတ် လျှောက်လွှာတစ်စုံတောင်းဆိုလိုပါက အောက်ပါလိပ်စာကို ကျေးဇူးပြု၍ဆက်သွယ်ပါ။

အမည် \_\_\_\_\_ တယ်လီဖုန်း နံပါတ် \_\_\_\_\_ အီးမေးလ် လိပ်စာ \_\_\_\_\_

အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအပေါ်ထားရှိသော ပြည်နယ်မူဝါဒများမိတ္တူကို တောင်းဆိုသည့်အချိန်တွင်တစ်ပါတည်းရယူနိုင်သလို အွန်လိုင်းစာမျက်နှာ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility> မှလည်းရယူနိုင်ပါသည်။

cc: လူနာပိုင်

လိုအပ်သည့်အချက်အလက်ဇယား

မသန်စွမ်းမှု အခြေအနေ	အသက်	ဆေးစစ်တမ်း	ဆေးစစ်သူ	အခြားမှတ်တမ်းများ
ဖွံ့ဖြိုးမှုနှောင့်နှေးခြင်း	အသက် ၄ နှစ်မှ ၉ နှစ်အထိ	ဖွံ့ဖြိုးမှုနှောင့်နှေးခြင်း	ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့်ပတ်သက်သော အက်ဖြတ်မှုများကြီးကြပ်ရန် အရည်သွေးပြည့်စီသော ပညာရှင်	အသက် ၄ နှစ်မှ ၉ နှစ်အထိ - လွန်ခဲ့သည့် ၁၂လ အတွင်း အက်ဖြတ်မှု အပေါ်အခြေခံထားသော -၁.၅ SD ၏ သုံးခုနှင့်သုံးခုထက်ပိုသော နှောင့်နှေးမှု သို့မဟုတ် ရိုရင်းစွဲအသက်၏ ၂၅%။
ဆေးပညာအထူးဂရုပြု	မွေးစမှ အသက် ၁၇ နှစ် အထိ			ဆေးပညာအထူးဂရုပြုကလေးများပရိုဂရမ်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်စီသည်။
ဉာဏ်ရည်ချို့တဲ့ခြင်း	အသက် ၄ နှစ်နှင့် အထက်	ဉာဏ်ရည်ချို့တဲ့ခြင်း (ယခင် စိတ်နှောက်ရောဂါ)	လိုင်စင်ရထားသော စိတ်ရောဂါ ပညာရှင်၊ ဝါရှင်တန် လက်မှတ် ရကောင်း စိတ်ရောဂါပညာရှင် သို့မဟုတ် နိုင်ငံ ကျောင်းစိတ် ရောဂါ ပညာရှင်များ အသင်းမှ အခြား လက်မှတ်ရ ကျောင်းစိတ်ရောဂါ ပညာရှင်များ	ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု လျော့နည်းသော လိုက်လျောညီထွေမှု အရည်အသွေး စစ်ဆေးခြင်းရလဒ်နှင့် ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု လျော့နည်းသော အိုင်ကျူအပြည့်တိုင်းတာသော ရလဒ်များအပါအဝင် ပြည့်စုံသော စိတ်ရောဂါဆိုင်ရာ အစီရင်ခံလွှာ။
လှုပ်ရှားမှုပိုင်းဆိုင်ရာ ထိန်းချုပ်သည့် ဦးနှောက်ပိုင်း ဖွံ့ဖြိုးမှု	အသက် ၄ နှစ်နှင့် အထက်	လှုပ်ရှားမှုပိုင်းဆိုင်ရာ ထိန်းချုပ်သည့် ဦးနှောက်ပိုင်း ဖွံ့ဖြိုးမှု ခြေလက်များ မလှုပ်ရှား နိုင်သောရောဂါ ကိုယ်တစ်ခြမ်း မလှုပ်ရှား နိုင်သောရောဂါ ခြေနှစ်ချောင်း သို့မဟုတ် လက်နှစ်ချောင်း မလှုပ်ရှား နိုင်သောရောဂါ	လိုင်စင်ရ ဆရာဝန်	အသက် ၃ နှစ်မတိုင်မီ စတင်ခြင်းနှင့် နှစ်ခုသို့မဟုတ် နှစ်ခုထက် ပိုသော နေရာများ (အိမ်သာတက်ခြင်း၊ ရေချိုးခြင်း၊ အစားအသောက်ခြင်း၊ လှုပ်ရှားမှု သို့မဟုတ် ဆက်ဆံပြောဆို ဆက်သွယ် ခြင်း) တွင် နေ့စဉ်တိုက်ရိုက် ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားမှု အထောက်အပံ့ လိုအပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်သော သတင်းအချက်အလက်။
ဝက်ရှူးပြန်	အသက် ၄ နှစ်နှင့် အထက်	ဝက်ရှူးပြန် သို့မဟုတ် တက်ခြင်းရောဂါ	ဘုတ်အဖွဲ့လက်မှတ်ရ ဦးနှောက်နှင့် အာရုံကြောဆရာဝန်	ဆေးမှတ်တမ်းကိုအခြေခံသည့် ဆေးစစ်တမ်းနှင့် ထိန်းချုပ်မရသော ဆက်လက်ဖြစ်ပွားနေသည့် သို့မဟုတ် ပြန်လည်ဖြစ်ပေါ်လာသော တက်သည့်ရောဂါ ဆရာဝန်သို့မဟုတ် ဦးနှောက်နှင့်အာရုံကြော ဆရာဝန်မှ အာရုံကြောဆိုင်ရာ စမ်းသပ်မှုနှင့် အတည်ပြုမှုနှင့် ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု လျော့နည်းသော ထင်ရှားပြီး ကန့်သတ်မှုရှိသည့် လိုက်လျောညီထွေမှုလုပ်ဆောင်နိုင်မှုကို ပြသသော လိုက်လျောညီထွေမှုအရည်အသွေးစစ်ဆေးချက်။
အော်တစင်မ် (DSM-IV အလိုက်)	အသက် ၄ နှစ်နှင့် အထက်	အော်တစင်မ် သို့မဟုတ် အော်တစင်မ် ရောဂါ DSM-IV-TR မှ 299.00 အလိုက်	လိုင်စင်ရ စိတ်ရောဂါပညာရှင်၊ အော်တစင်မ် သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှု စင်တာနှင့် သက်ဆိုင်သော အဆင့်မြင့် မှတ်ပုံတင်ထားသော အထွေထွေကု သူနာပြု (ARNP) သို့မဟုတ် ဦးနှောက်နှင့် အာရုံကြော အထူးကု၊ စိတ်ရောဂါအထူးကု၊ သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကလေး စိတ်ရောဂါအထူးကု	ရောဂါဗေဒ စံနှုန်း၊ လူမှုရေး၊ ဘာသာစကား၊ ဆက်ဆံပြောဆိုမှု စွမ်းဆောင်ရည်များ သို့မဟုတ် သင်တန်းဆိုင်ရာသို့မဟုတ် စိတ်ကူညီကုသမှုဖြည့်စွဲမှုများ အားလုံးနှင့်ကိုက်ညီသော DSM-IV အလိုက် အက်ဖြတ်မှုအပြည့်အစုံနှင့် ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု လျော့နည်းသော ထင်ရှားပြီးကန့်သတ်မှုရှိသည့် လိုက်လျောညီထွေမှု လုပ်ဆောင်နိုင်မှုကို ပြသသော လိုက်လျောညီထွေမှုအရည်အသွေး စစ်ဆေးချက်။
အော်တစင်မ် ရောဂါ လက္ခဏာများ (DSM-IV အလိုက်)	အသက် ၄ နှစ်နှင့်အထက်	ကော်လံ နှစ်ခုစလုံးမှ ပြင်းထန်မှုအဆင့် ၂ သို့မဟုတ် ၃ တို့ပါဝင်သော DSM-5 မှ 299.00 အလိုက် အော်တစင်မ် ရောဂါလက္ခဏာများ	လိုင်စင်ရ စိတ်ရောဂါပညာရှင်၊ အော်တစင်မ် သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှု စင်တာနှင့် သက်ဆိုင်သော အဆင့်မြင့် မှတ်ပုံတင်ထားသော အထွေထွေကု သူနာပြု (ARNP) သို့မဟုတ် ဦးနှောက် နှင့် အာရုံကြော အထူးကု၊ စိတ်ရောဂါ အထူးကု၊ သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကလေးစိတ် ရောဂါ အထူးကု	ရောဂါဗေဒ စံနှုန်း၊ လူမှုရေး၊ ဘာသာစကား၊ ဆက်ဆံပြောဆိုမှု စွမ်းဆောင်ရည်များ သို့မဟုတ် သင်တန်းဆိုင်ရာသို့မဟုတ် စိတ်ကူညီကုသမှုဖြည့်စွဲမှုများ အားလုံးနှင့်ကိုက်ညီသော DSM-IV အလိုက် အက်ဖြတ်မှုအပြည့်အစုံနှင့် ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု လျော့နည်းသော ထင်ရှားပြီးကန့်သတ်မှုရှိသည့် လိုက်လျောညီထွေမှု လုပ်ဆောင်နိုင်မှုကို ပြသသော လိုက်လျောညီထွေမှုအရည်အသွေး စစ်ဆေးချက်နှင့် ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပိုသော FSIQ သို့မဟုတ် DSM-5 မှ 299.00 အလိုက် အော်တစင်မ်ရောဂါအတွက် စံနှုန်းများဖြင့် ကိုက်ညီခြင်း။
နှောက်ထပ် ဦးနှောက် နှင့် အာရုံကြောဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ဉာဏ်ရည် ချို့တဲ့ခြင်း နှင့် ဆင်တူ သော အခြားအခြေအနေ	အသက် ၄ နှစ်နှင့်အထက်	ဉာဏ်ရည်ချို့တဲ့ခြင်း နှင့် လိုက်လျောညီထွေမှု စွမ်းရည် လျော့နည်းခြင်းများ ဖြစ်စေ နိုင်သည့် ဦးကျောက်နှင့် အာရုံကြောဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ခရိုမိုရိုမိုဆိုင်းရော ရောဂါ	လိုင်စင်ရ ဆရာဝန်	ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှု ၁.၅ အထက် လျော့နည်းသော အိုင်ကျူအပြည့်တိုင်းတာမှု နှင့် ပျမ်းမျှထက် ပုံမှန်သွေးစွဲမှုနှစ်ခု လျော့နည်းသော ထင်ရှားပြီးကန့်သတ်မှုရှိသည့် လိုက်လျော ညီထွေမှု လုပ်ဆောင်နိုင်မှုကို ပြသသော လိုက်လျောညီထွေမှု အရည်အသွေး စစ်ဆေးချက်။
မှတ်ချက်- ဤစာရွက်စာတမ်းမှာ အထွေထွေလမ်းညွှန်သာဖြစ်ပြီး DDA အနေနှင့် ထပ်မံသတင်းအချက်အလက် သို့မဟုတ် အက်ဖြတ်မှုများလိုအပ်ကောင်းလိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။ ဤစာရွက်စာတမ်းမှာ အရည်အချင်းပြည့်စီမှုရှိမရှိဆုံးဖြတ်ခြင်းအတွက် ပထမအဆင့်ဖြစ်သည်။ DDA အရည်အချင်းပြည့်စီမှုကို WAC အခန်း 388-823 အလိုက် ဆုံးဖြတ်ပါသည်။				